
ЗАПИСНИК 
 

Прва седница четвртог сазива Националног савета ромске националне мањине 
 

(У даљем тексту Савет) 
 

ПАНЧЕВО, Трг краља Петра I 2-4, скупштинскa салa града Панчева 
 
 
 

Датум:  26.11.2018. године 
 

Почетак седнице 13:30 часова, завршетак 15:00 часова. 
 

Присутни чланови: Јелена Јовановић, Игор Пауновић, Пава Чабриловски, Звездан Рамић, Саша 

Алишановић, Живана Живановић, Миодраг Рамић, Соња Митровић – Лукић, Милош Николић, 

Милан Бељић, Здравка Симић, Емин Селими, Далибор Накић, Дејан Влајковић, Љиљана 

Михајловић, Драган Крстић, Александар Балиновић, Жељка Николић, Стеван Јовановић, Драган 

Ђорђевић, Данијела Тадић, Александар Радуловић, Светислав Јовановић, Клаудија Курина, Милош 

Рошташ, Миливоје Дидановић, Моника Фодор, Миљан Рашић, Божидар Јовановић, Добрила Ђин, 

Зоран Николић, Жељко Тодић, Тефик Рамадановић. Укупно присутна 33 члана Савета, 

неоправдано одсутно 2 члана – Милош Михајловић и Владан Станојевић. 
 

Председавајући Миодраг Рамић, као најстарији члан Савета, поздравио је све присутне чланове и 

пожелео им добродошлицу на прву седницу четвртог сазива Савета.   Затим је прочитао усвојени 

дневни ред: 
 

1.           Избор председника Националног Савета Рома 
 

2.           Избор председника ИО Савета 
 

3.           Избор Генералног секретара Савета 
 

4.           Избор 1 заменика председника Савета и 4 потпредседника 
 

5.           Избор 1 заменика председника ИО, 2 потпредседника и 5 чланова ИО 
 

6.           Избор председника 4 одбора (Одбор за образовање, одбор за службену употребу језика и 

писма, одбор за информисање, одбор за културу) Савета, потпредседника и чланова тих одбора 
 

7.            Избор комисије за примопредају Савета 
 

8.            Избор Статутарне комисије 
 

9.            Разно 
 

Председавајући Рамић рекао је да одмах креће од тачке 1. дневног реда и питао присутне чланове 

Савета да ли има неко предлог за председника Савета? Јавио се за реч члан Савета, Дејан 

Влајковић и реко му: „Поштовани председавајући, дозволите да Вам у име 16 чланова Савета 

предам предлог за председника Савета“ (у прилогу предлог са потписима). 
 

Председавајући Рамић установио је да је предлог валидан и прочитао га на глас. Након тога, питао 

је   присутне   –   „Ко   је   ЗА   да   Далибор   Накић   из   Крушевца   буде   председник  четвртог   

сазива



Националног  савета  ромске  националне  заједнице?  ЗА  је  гласало  33  члана  Савета,  0  против,  

0 уздржаних.  Констатујем  да  је  једногласно  донета  одлука:  За  председника  Националног  

савета ромске националне мањине изабран је  Далибор Накић“. Након аплауза, честитао је колеги 

и позвао га да преузме место председавајућег. 
 

Председник  Далибор  Накић,  захвалио  се  свим  члановима  на  указаном  поверењу,  истакао  да  

је изузетно поносан што ће наредне четири године бити први међу једнакима у очувању и заштити 

културне аутономије, као и да ће се трудити да Савет послује домаћински и опходи се у складу са 

законским  овлашћењима,  и  замолио  присутне  за  мало  пажње  да  пренесе  поруку  коју  је  

послао државни  секретар  у  Министарству  за  државну  управу  и  локалну  самоуправу,  Иван  

Бошњак  – 

„Поштовани,  због  обавеза  у  Министарству  одбране,  нећу  моћи  да  присуствујем  

конститутивној седници. Срдачно поздрављам све новоизабране чланове ромског Националног 

Савета у Републици Србији. Очекујем да у новом мандату престану све лоше праксе из предходног 

периода, а да нови мандат буде и почетак и нова страница у много бољој историји Рома и Ромкиња 

у Србији, са Србима и свим другим народима, свим људима који у њој живе! Са Србијом, за 

Србију“!  Присутни чланови аплаузом су поздравили говор државног секретара. 
 

Након краћег говора, председник Савета, Далибор Накић рекао је да прелази на другу тачку 

дневног реда и предложио Паву Чабриловски за председника Извршног одбора Савета. Питао је 

присутне чланове ко је ЗА? Приступило се гласању. Након пребројавања гласова, установљено је 

следеће: ЗА је гласало 33 члана, 0 против, 0 уздржаних. Констатовано је да је за председника 

Извршног одбора Савета изабрана Пава Чабриловски. 
 

Председник Накић честитао је на избору колегиници Чабриловски и позвао је да му се придружи за 

председавајућим   столом.   Председница   Извршног   одбора   Пава   Чабриловски   захвалила   се 

члановима Савета на поверењу које јој је указано и истакла да ће заједно са свим члановима 

Савета радити на јачању капацитета Савета. 
 

Прешло се на трећу тачку дневног реда. Председник Савета, Далибор Накић, предложио је Дејана 

Влајковића за Генералног секретара Савета. Приступило се гласању. Након пребројавања гласова, 

установљено је следеће:  ЗА је  гласало  33 члана, 0 против, 0 уздржаних. Констатовано је да је за 

Генералног секретара Савета једногласно изабран Дејан Влајковић. 
 

Председник Накић, честитао је Дејану Влајковићу на избору за Генералног секретара Савета и 

рекао му да преузме вођење записника. 
 

Након  тога  прешло  се  на  четврту  тачу  дневног  реда.  Председник  Накић  предложио  је  за  

свог заменика Александра Балиновића, ставио је на гласање – ЗА 33, 0 против, 0 уздржаних. 

Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је за потпредседника Тефика Рамадановића, ставио је на гласање – 

ЗА 33, 0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је за потпредседника Звездана Рамића, ставио је на гласање – ЗА 33, 

0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је за потпредседника Сашу Алишановића, ставио је на гласање – ЗА 

33, 0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен.



Председник Накић предложио је за потпредседника Емина Селимија, ставио је на гласање – ЗА 33, 

0 против, 0 уздржаних. 
 

Констатовао  је  да  је  предлог  једногласно  усвојен.  Контатовао  је  да  је  председништво  Савета 

формирано,   честитао   је   заменику   и   потпредседницима,   а   један   од   потпредседника,   

Тефик Рамадановић је затражио реч. Председник Накић му је дао реч, а Рамадановић се обратио 

„Хвала свим  члановима  Савета  на  указаном  поверењу.  У  предходном  периоду  обављао  сам  

функциу председника Савета и то сам радио најбоље што сам умео. Од данас ћу истом вољом и 

енергијом обављати  поверене  послове  које  ми  председник  Накић  и  Савет  повери.  У  име  

чланова  са  моје изборне листе и у моје лично име честитам свима вама, а председнику Далибору 

Накићу желим пуно успеха у наредних четири године. 
 

Након тога, уз договор са председницом ИО Павом Чабриловски, прешло се на пету тачку дневног 

реда. За заменика председника Извршног одбора предложен је Миодраг Рамић, Председник 

Накић ставио  је  на  гласање  –  ЗА  33,  0  против,  0  уздржаних.  Констатовао  је  да  је  предлог  

једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је за потпредседника ИО Игора Пауновића, ставио је на гласање – 
ЗА 

33, 0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је за потпредседника ИО Драгана Крстића, ставио је на гласање – ЗА 

33, 0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је за члана ИО Живану Живановић, ставио је на гласање – ЗА 33, 0 

против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је за члана ИО Александра Радуловића, ставио је на гласање – ЗА 33, 

0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је за члана ИО Стевана Јовановића, ставио је на гласање – ЗА 33, 0 

против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је за члана ИО  Милоша Николића, ставио је на гласање – ЗА 32, 0 

против, 1уздржан. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је за члана ИО Жељка Тодића, ставио је на гласање – ЗА 33, 0 
против, 

0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник Накић је констатовао да је формиран састав Извршног одбора, честитао је изабранима 

и пожелео пуно среће у раду, а након тога дао је реч Игору Пауновићу. Пауновић се захвалио на 

подршци  и  указаном  поверењу.  Истакао  је  да  ће  се  као  потпредседник  ИО  залагати  за  

јачање капацитета  ромске  заједнице  на  југу  Србије  и  предложио  да  се  у  наредном  периоду  

оформи окружна канцеларија Савета за југ Србије са седиштем у Нишу. 
 

Прешло се  на  шесту  тачку  дневног  реда  -   Избор председника 4 одбора (Одбор за образовање, 

одбор  за  службену  употребу  језика  и  писма,  одбор  за  информисање,  одбор  за  културу)  

Савета, потпредседника и чланова тих одбора. 
 

Председник Накић предложио је за председника одбора за Образовање Милана Бељића, , ставио 

је на гласање – ЗА 33, 0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен.



Председник Накић предложио је за потпредседника одбора за Образовање Здравку Симић, ставио 

је на гласање – ЗА 33, 0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је за члана одбора за Образовање Божидара Јовановића, ставио је 

на гласање – ЗА 33, 0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је за члана одбора за Образовање Божидара Јовановића, ставио је 

на гласање – ЗА 33, 0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је за члана одбора за Образовање Љиљану Михајловић, ставио је на 

гласање – ЗА 33, 0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је за члана одбора за Образовање Добрилу Ђин, ставио је на 
гласање 

– ЗА 33, 0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник  Накић  предложио  је  за  председника  одбора  за  Службену  употребу  језика  и  

писма Марију Александровић, ставио је на гласање – ЗА 33, 0 против, 0 уздржаних. Констатовао је 

да  је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је за потпредседника одбора за Службену употребу језика и писма 

Зорана Петровића, ставио је на гласање – ЗА 33, 0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је 

предлог једногласно усвојен. 
 

Председник Накић  предложио  је  за члана  одбора за Службену  употребу  језика и  писма Монику 

Фодор, ставио је на гласање – ЗА 33, 0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог 

једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је за члана одбора за Службену употребу језика и писма Данијелу 

Тадић, ставио је на гласање – ЗА 33, 0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог 

једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је за председника одбора за Информисање Жељку Николић, ставио 

је на гласање – ЗА 33, 0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је за потпредседника одбора за Информисање Драгана Ђорђевића, 

ставио  је  на  гласање  –  ЗА  33,  0  против,  0  уздржаних.  Констатовао  је  да  је  предлог  
једногласно 

усвојен. 
 

Председник Накић предложио је за члана одбора за Информисање Светислава Јовановића, ставио 

је на гласање – ЗА 33, 0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је за члана одбора за Информисање Соњу Митровић - Лукић, ставио 

је на гласање – ЗА 33, 0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је за члана одбора за Информисање Светислава Јовановића, ставио 

је на гласање – ЗА 33, 0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је за члана одбора за Информисање Милоша Рошташа, ставио је на 

гласање – ЗА 33, 0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен.



Председник Накић предложио је за председника одбора за Културу Миливоја Дидановића, ставио 

је на гласање – ЗА 33, 0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник  Накић  предложио  је  за  потпредседника  одбора  за  Културу  Мирослава  
Вељковића, 

ставио  је  на  гласање  –  ЗА  33,  0  против,  0  уздржаних.  Констатовао  је  да  је  предлог  

једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је за члана одбора за Културу Клаудију Курину, ставио је на гласање 

– ЗА 33, 0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је за члана одбора за Културу Зорана Николића, ставио је на 
гласање 

– ЗА 33, 0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је за члана одбора за Културу Миљана Рашића, ставио је на гласање 

– ЗА 33, 0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Након  усвајања  ресорних  одбора,  прешло  се  на  седму  тачку  дневног  реда  -  Избор  комисије  

за примопредају Савета. 
 

Председник Накић предложио је Далибора Накића за председника комисије, ставио је на гласање 

– ЗА 33, 0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је Паву Чабриловски за заменика председника комисије, ставио је 

на гласање – ЗА 33, 0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је Дејна Влајковића за члана комисије, ставио је на гласање – ЗА 33, 

0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је Александра Балиновића за члана комисије, ставио је на гласање – 

ЗА 33, 0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је Миодрага Рамића за члана комисије, ставио је на гласање – ЗА 33, 

0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Осма тачка дневног реда - Избор Статутарне комисије. 
 

Председник Накић предложио је за председника комисије Далибора Накића, ставио је на гласање 

– ЗА 33, 0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је за заменика председника комисије Паву Чабриловски, ставио је 

на гласање – ЗА 33, 0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Председник Накић предложио је за члана комисије Дејана Влајковића, ставио је на гласање – ЗА 
33, 

0 против, 0 уздржаних. Констатовао је да је предлог једногласно усвојен. 
 

Девета тачка дневног реда – Разно. Председник Накић отворио је дискусију и питао присутне да ли 

се  неко  јавља  за  реч.  За  реч  се  јавио  Светислав  Јовановић.  Он  је  указао  на  значај  

формирања окружне канцеларије за југ Србије са седиштем у Нишу и истакао да ће Савет имати 

већу видљивост, а да ће ромска заједница бити информисанија о активностима Савета. 
 



 


